
 Verejná výzva ministrovi zdravotníctva SR 

Vážený pán minister, 

MUDr. Marek Krajčí, 

na prvom rokovaní Odvetvovej HSR na MZ SR dňa 16. júna 2020 sme spoločne diskutovali 

o odmenách zamestnancom v prvej línii – v červených zónach. Uviedli ste, že hľadáte kľúč na 

vyplácanie odmien. Prvá vlna pandémie na Slovensku podľa hodnotení odborníkov, ale aj 

vedenia rezortu zdravotníctva bola úspešne zvládnutá a aj v Európe by sa ťažko hľadala 

ďalšia krajina, ktorá dosiahla v boji s pandémiou také dobré výsledky. Keď nie všetci, ale 

určite väčšina občanov bola disciplinovaná. Pracovné vyťaženie zdravotníckych pracovníkov, 

zamestnancov zariadení sociálnych služieb, ale aj ďalších profesií, ktoré tu nechceme všetky 

vymenovávať bolo enormné. Všetci, ktorí svojou obetavosťou pomohli zvládnuť ťažké 

obdobie mali sľubované odmeny nielen predsedom vlády ale aj od jednotlivých ministrov. 

Prvá vlna je preč, ale dodnes ľudia nedostali sľubované. Deklarovali ste aj navýšením sumy  

na 77 mil. €, ochotu odmeniť  zamestnancov v prvej línii. Máme tu už druhú vlnu a opäť sa 

zraky spoluobčanov upierajú do rezortov, kde očakávajú pomoc pri liečbe, alebo k zníženiu 

možností šírenia vírusu. Ľudia sú preťažení, mnohí sa nakazili od klientov, pacientov, sú 

v karanténe, na PN- kách, alebo iným spôsobom sa znižuje ich príjem.  

Výkonný výbor Slovenského odborového zväzu zdravotníctva a sociálnych služieb sa zaoberal 

situáciou na pracoviskách a nespokojnosťou zamestnancov na nezrealizovanie vyplatenia 

odmien podľa sľubov politikov. Zamestnanci sa dožadujú aspoň ako takej odmeny, ktorá im 

určitým spôsobom nahradí ich nasadenie, odhodlanie pomáhať i pri skutočnosti seba 

ohrozenia, alebo nakazenia sa Covid-19.  

Vážený pán minister, 

uisťovanie zamestnancov, že odmeny sú niekde na ceste je tvrdenie ako to, že sme 

pripravení na druhú vlnu a pritom sa pacient ocitá v nezávidenia hodnej situácii, keď ho 

v mnohých prípadoch odmietajú nemocnice prijať na infekčné oddelenia ako to deklarovali 

zástupcovia asociácií pôsobiacich v rezorte zdravotníctva na tlačovej besede na pôde AZZZ 

v stredu 7. októbra 2020. Plne podporujeme ich požiadavku o presun financií 

zamestnávateľom ihneď, aby mohli odmeny vyplatiť zamestnancom. 

Sme si vedomí aktuálnej situácie, ale bez ľudí v prvej línii sa spoločnosť nedostane z tejto 

pandémie. Preto Vás žiadame u uskutočnenie urýchlených krokov presunu financií bez 

zbytočného sľubovania. 

Za všetkých zamestnancov, širokého spektra povolaní, urobte aspoň jeden pozitívny krok 

v prospech zamestnancov a ich rodín.  
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